

《单词百科:bendability是什么意思?bendability怎么发音?bendability的解释和用法》

英语单词bendability是什么意思?bendability怎么读?bendability怎么发音?简答网为您整理了bendability的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



bendability怎么读

bendability的读音:[bend ə 'bɪlɪtɪ]

bendability的意思

1、可弯性;

bendability的近义词

1、**pliability** n.柔韧性;可弯性;

bendability的双语例句

1、High ductility and excellent bendability to form bends, loops and complicated configurations without fracture.

良好的延展性和成行性,可弯制各种曲及复杂的形状且不断裂.

2、Test method for ring bendability of pipeline coatings

管道防腐层环状弯曲性能试验方法

3、Series of low-carbon should insist the suited and logical principle between strength and toughness. During drawing steel wire, increasing hard percentage elongation and against bendability target on the premise of ensuring strength.

低碳系列棉花打包丝应坚持强度和韧性合理匹配的原则, 钢丝制造过程中在保证强度的前提下应努力提高延伸率和反弯指标。

4、The problem of ductile fracture of metals under complex stress has been investigated extensively, but has not been resolved as yet. High ductility and excellent bendability to form bends, loops and complicated configurations without fracture.

金属材料在复杂应力状态下的韧性断裂是断裂力学研究的重要问题之一。良好的延展性和成行性, 可弯制各种曲及复杂的形状且不断裂。

以上是简答网为您整理的bendability怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/bendability>